
Split, 04.09.2012.

                                                              Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta
N/P ministra Željka Jovanovića
Donje Svetice 38, 10000 Zagreb

Poštovani ministre Jovanoviću,

Proteklog je vikenda odigrano sedmo kolo MAXtv Prve lige i na žalost moramo konstatirati kako se 

u hrvatskom nogometu ništa nije promijenilo, klubovi - sudionici domaće nam lige - nisu 

jednakopravno tretirani od strane sudaca te je tijekom dosadašnjeg prvenstva vrlo jasno nam 

svima dano na znanje kako o rezultatu nogometne utakmice našeg, ali i drugih klubova, u 

domaćem prvenstvu - po ustaljenom pravilu kao i proteklih godina - ne odlučuje momčad koja je 

bila bolja u sportskom nadmetanju već nogometni suci. Naš klub je dramatično oštećen na 

posljednjem susretu u Rijeci kada je dosuđen nepostojeći penal, no i HNK Rijeka je oštećena 

suđenjem u Osijeku i tako redom.  

Nadležne nogometne institucije nastavljaju delegirati suce koji, pokazalo se, nisu u stanju suditi 

utakmicu bez kardinalnih grešaka kojima određuju rezultat susreta, a čime se nanosi ogromna 

šteta hrvatskom nogometu i sportu općenito, ali i materijalna šteta našem klubu. 

Dapače, predsjednik Komisije za suce pri HNS-u nedugo nakon spomenute utakmice izjavio je da će 

glavni i pomoćni suci susreta zbog pogreške pri obavljanju posla za koji su plaćeni, za kaznu biti 

delegirani suditi utakmice Druge lige što oštro osuđujemo jer onaj tko je nesposoban suditi na 

susretima Prve lige kako to može biti sposoban u Drugoj HNL?

Dopuštanje sucima da nastave dijeliti nogometnu pravdu prema vlastitom nahođenju je ujedno i 

jako loša, needukativna i demotivirajuća poruka za sve mlade i djecu koji se bave sportom, koje 

njihovi treneri podučavaju da golemim trudom i zalaganjem mogu postati uspješni sportaši, a što u 

današnjem nogometu, vidimo, nije slučaj. 

I dok je u prošlosti nogomet bio samo igra stadioni su bili puni, a nogometne utakmice razonoda za 

cijelu obitelj, danas se pitamo kome je u interesu da osim u slučaju Hajduka, domaće utakmice 

prati u prosijeku 300 do 500 gledatelja sa tribina, za koga se te utakmice uopće održavaju?

Vjerujemo da Vaša reakcija na postojeću situaciju neće izostati i da nećete dopustiti da nogomet na 

hrvatskoj sportskoj sceni ostane “roba s greškom”.



Ovim putem želim Vama i Vašem Ministarstvu izraziti punu podršku za do sada uložen trud i 

poduzete mjere za poboljšanje stanja u hrvatskom nogometu te se nadamo da će i nogometna 

inspekcija koju ste aktivno najavljivali prethodnih mjeseci započeti s radom u što skorijem roku, da 

ćete za taj posao angažirati najkvalitetnije ljude jer nogometne inspektore u domaćem prvenstvu 

čeka veliki posao.

U nadi da će Ministarstvo znanosti, obrazovanja i športa, kao i Vi osobno zaštititi regularnost 

hrvatskog nogometnog prvenstva i poduzeti mjere za zaštitu ravnopravnosti svih klubova 

sudionika, unaprijed Vam zahvaljujem te Vas srdačno pozdravljam.

S osobitim poštovanjem,

Marin Brbić, predsjednik Uprave HNK Hajduk


